
Wspólne posiedzenie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych,  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Protokół nr 2 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 20 czerwca 2024 roku 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto 20 czerwca 2024 r. o godz. 13:00,  

a zakończono o godz. 19:10 tego samego dnia. Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń w Urzędzie 

Miejskim w Dębnie.  

Wspólnemu posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przywitał wszystkich obecnych na wspólnym posiedzeniu komisji:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna, 

Sekretarza Gminy Pana Mirosława Turowa,  

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Przedstawicieli służb mundurowych Komisariatu Policji w Dębnie, Straży Miejskiej, Państwowej 

Straży Pożarnej oraz Ochotniczej Straży Pożarnej w osobie: 

- Pan Mariusz Młynarczak Komendant Komisariatu Policji w Dębnie, 

- Pan Mariusz Wolanicki Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu, 

- Pan Edward Skoczylas Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Dębno, 

- Pan Zbigniew Podziński Komendant Straży Miejskiej w Dębnie, 

Przedstawicieli Szpitala w Dębnie - Panią Magdę Żłobicką - Prokurenta oraz Panią Adriannę 

Matuszewską – Głównego Księgowego, 

Dyrektorów, kierowników i pracowników jednostek gminnych, placówek oświatowych  

i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów oraz mieszkańców gminy 

Poprosił o wpisanie się uczestników posiedzenia na listę obecności.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

We wspólnym posiedzeniu wzięło udział: 

11 członków z Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, co pozwalało na procedowanie 

posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lenartowicz Krzysztof  

4. Lewandowski Łukasz 
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5. Mazurowski Jacek  

6. Mikołajczak Agata  

7. Napieracz Mirosław  

8. Obielak Mateusz  

9. Pluciński Tomasz  

10. Wachowiak Małgorzata  

11. Włodkowski-Moszej Leszek  

Radny Leszek Włodkowski-Moszej spóźnił 3 minuty i opuścił posiedzenie o godz.14.45 (uspr.) 

Radny Łukasz Lewandowski oraz Radny Tomasz Pluciński opuścili posiedzenie o godz. 16.30 

(uspr.) 

Radny Tomasz Kulbicki opuścił posiedzenie o godz. 18.00 (uspr.) 

oraz 

10 radnych z Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, co pozwalało na procedowanie posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lewandowski Łukasz 

4. Napieracz Mirosław  

5. Obielak Angelika  

6. Obielak Mateusz  

7. Pech Marcin  

8. Pluciński Tomasz  

9. Wachowiak Małgorzata  

10. Włodkowski-Moszej Leszek  

Radny Leszek Włodkowski-Moszej spóźnił 3 minuty i opuścił posiedzenie o godz.14.45 (uspr.) 

Radny Łukasz Lewandowski oraz Radny Tomasz Pluciński opuścili posiedzenie o godz. 16.30 

(uspr.)  

Radny Tomasz Kulbicki opuścił posiedzenie o godz. 18.00 (uspr.) 

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Straż Miejska, 

Państwowa Straż Pożarna, Ochotnicza Straż Pożarna). 

3. Informacja o stanie finansowym Szpitala w Dębnie. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

5. Analiza stanu gospodarki odpadami za rok 2023. 

6. Informacja z realizacji inwestycji w Gminie Dębno w 2024 roku. 

7. Raport o stanie Gminy Dębno za rok 2023 

 a) opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok 

 a) opinia do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 b) opinia do projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2023. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
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10. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2024-2032. 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy 

Dębno dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

13. Opinia do projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy de minimis. 

14. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich. 

15. Opinia do projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach 

Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

16. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

17. Opinia do projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych  

w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie. 

18. Opinia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Uwag, wniosków nie było, porządek został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Straż Miejska, 

Państwowa Straż Pożarna, Ochotnicza Straż Pożarna). 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacje przekazane przez 

Komendantów są w materiałach na eSesji.  

 

Radny Mirosław Napieracz zwrócił się do Komendantów i zapytał o ulicę Racławicką  

i ul. Chrobrego oraz zapytał o możliwość postawienia lustra przy wyjeździe z Biedronki 

znajdującej się w centrum oraz postawienia znaku ograniczenia prędkości do 70 km/h na wyjedzie 

z Dębna w stronę Barnówka przy wyłuszczarni.  

 

Komendant Komisariatu Policji w Dębnie Mariusz Młynarczak poinformował, że zadania są 

stałe. Dzielnicowy ma w zadaniach stałych i doraźnych, patrole są tam zadaniowane, reagujemy 

na przestępstwa i wykroczenia. Odnośnie lustr i ograniczeń prędkości, to zarządy dróg mogą się 

wypowiedzieć, Policja może tylko wyrazić swoją opinię.    

 

Komendant Straży Miejska w Dębnie Zbigniew Podziński odniósł się do tematu  

ul. Racławickiej – jeżeli możemy to wysyłamy patrole, to co możemy to robimy. Poinformował, 

że nie jest zwolennikiem stawiania lustra na wysokości Biedronki, ponieważ jest tam duża 
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widoczność. Jeżeli jest taka potrzebna to można złożyć wniosek do dróg krajowych. Odnośnie 

ograniczenia prędkości to można taki znak dołożyć, można złożyć wniosek, jeśli jest taka wola.   

 

Radny Mateusz Obielak poruszył kwestie ul. Włościańskiej na odcinku od nawierzchni 

asfaltowej do nawierzchni polbrukowej; jest tam wydzielona jezdnia i chodnik innym kolorem, jest 

tam duży problem. Samochody, które jeżdżą na cmentarz i z cmentarza, nie odróżniają, że to jest 

jezdnia i chodnik. Zapytał, czy byłaby możliwość oddzielenie tego pasa linią biała lub systemem 

odblaskowym – poprosił o wyrażenie opinii w tej sprawie.  

Przedstawił dwa zdjęcia przestawiające ul. Włościańską. Zdjęcia stanowią załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Komendant Straży Miejska w Dębnie Zbigniew Podziński poinformował, że nie jest to miejsce 

wydzielone dla pieszych oraz dla innych osób. Jest to jezdnia. 

 

Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński odniósł się do tematu ul. Włościańskiej – jest to 

droga publiczna, gminna o parametrach szerokości 6 metrów i ten pas ma około 1,5 m. Przy 

oddzieleniu zostanie za mało na dwukierunkowy ruch. Zaproponował, żeby w przyszłości 

wybudować pełnowymiarowy chodnik po jednej i drugiej stronie lub ciąg pieszo-rowerowy, ale to 

jest kwestia do budżetu i na przyszłe lata.  

 

Dyskusja w temacie ul. Włościańskiej dot. organizacji ruchu.  

 

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja o stanie 

bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno została przyjęta przez komisje. Stanowi załącznik 

nr 5, nr 6, nr 7, nr 8 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Informacja o stanie finansowym Szpitala w Dębnie. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja została 

przekazana do wiadomości Radnych – „na tablety”. 

 

Radny Marcin Krzysiak zapytał o trwający remont chirurgii – na jakim etapie jest remont, jak 

wygląda w finansowanie i kiedy planowane jest zakończenie?  

 

Prokurent Pani Magda Żłobicka poinformowała, że remont oddziału chirurgicznego podzielony 

jest na trzy etapy. Obecnie jest etap pierwszy, który obejmuje remont trzech sal chorych -

czterołóżkowe razem z węzłami sanitarnymi, gabinet zabiegowy, łazienka pielęgniarek oraz 

magazyn. W tej chwili trwa wyklejanie regipsów oraz jest robiona elektryka, hydraulika. Jest 

zakończone postępowanie na stolarkę drzwiową. Na chwilę obecną na koncie inwestycyjnym 

mamy 170.000 zł, są to pieniądze ze Starostwa, które otrzymaliśmy w marcu. Były również 

prowadzone rozmowy z p. Burmistrzem, aby uzyskać 250.000 zł na inwestycję- czyli druga część. 

Jedna cześć miała być z powiatu, druga od gminy. Zakończenie pierwszego etatu remontu 

planowane jest na koniec sierpnia, całą inwestycję planujemy skończyć z końcem listopada. Koszt 

inwestycji to ok. 700.000 zł. 
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Radny Mirosław Napieracz odniósł się do przekazanego materiału dot. zestawienia inwestycji na 

2024 r. i zapytał, czy do każdej z tych inwestycji sporządzony jest kosztorys?  

 

Prokurent Pani Magda Żłobicka poinformowała, że jak najbardziej.  

 

Radny Mirosław Napieracz zapytał o osoby zatrudnionych w obsłudze i ekipie sprzątającej- ile 

konkretnie osób jest zatrudnionych w dziale technicznym. 

 

Prokurent Pani Magda Żłobicka poinformowała, że w dziale technicznym jest zatrudnionych 7 

osób i te osoby prowadzą remont oddziału chirurgicznego. 

 

Radny Mateusz Obielak zapytał o opiekę nocną i świąteczną. 

 

Prokurent Pani Magda Żłobicka poinformowała, że jest zabezpieczona obsada lekarska  

i pielęgniarska. Nocna i świąteczna opieka jest od godz. 18.00 do godziny 8.00 rano oraz w święta.  

 

Radny Mateusz Obielak zapytał o tomograf - m. in. o funkcjonuje, bilans zysków i strat. 

 

Prokurent Pani Magda Żłobicka poinformowała, że średnio robi się ok. 120 badań miesięcznie 

tomografem. Badania z kontrastem były robione raz w tygodniu, będą robinie dwa razy w tygodniu. 

Czas oczekiwania na badanie z kontrastem to ok. 4 tygodnie, bez kontrastu około tydzień czasu. 

Wszystkie badania są finansowane NFZ i są to świadczenia nielimitowane.  

 

Dyskusja w temacie tomografu.  

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał czy szpital w poprzedniej kadencji zwracał się o pieniądze 

na remont.  

 

Prokurent Pani Magda Żłobicka poinformowała, że były prowadzone rozmowy Pani Prezes  

z nowym Burmistrzem. Pan Burmistrz jest poinformowany.  

Poinformowała, że w dniu dzisiejszym o godzinie 10 odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników 

w Szpitalu podczas, którego została przyjęta rezygnacja p. Prezes. W dniu jutrzejszym odbędzie 

się kolejne Walne Zgromadzenie, kiedy zostanie ogłoszony konkurs na prezesa Szpitala.   

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja o stanie 

finansowym Szpitala w Dębnie została przyjęta przez komisje.  

Informacja została przekazana tylko do wiadomości Radnych.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja jest  

w umieszczona w materiałach w systemie informatycznym eSesja. Materiał został przygotowany 

przez Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnie p. Krystynę Stankiewicz. 

Pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że Ocena zasobów pomocy 

społecznej została przyjęta przez komisje. Stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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5. Analiza stanu gospodarki odpadami za rok 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja jest umieszczona 

w materiałach w systemie informatycznym eSesja. Materiał został przygotowany przez Wydział 

Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska (GNiOŚ). 

Radny Mirosław Napieracz zapytał o możliwość rozliczania śmieci od ilości zużycia wody  

w budynkach jednorodzinnych i wielorodzinnych – w całej gminie; jak można ten temat 

rozwiązać?   

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poinformował, że najprostszym sposobem jest 

podjęcie uchwały przez Radę w tej kwestii. Było to ok. dwa lata temu analizowane, jednak taka 

decyzja nie zapadła. Od kiedy zmieniły się deklaracje dot. odpadów, to nie mamy tam 

wymienionych osób z imienia i nazwiska, więc nie można ich „wyśledzić”. Poinformował, że są 

cztery metody naliczania opłat; u nas jest od ilości osób. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o karę za nieosiągnięcie poziomu za 2023 r.  

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poinformował, że od 2020 roku gmina nie osiąga 

wskaźników „recyklingu”. Na dzień dzisiejszy prowadzone jest postepowanie za rok 2021 i jest to 

kara na poziomie ok. 30.000 zł. Jeżeli chodzi o rok 2023 to może być w graniach ok. 600.000 zł. 

Wynika to przede wszystkim z tego, że już w sprawozdaniach obecnych do ponownego recyklingu 

wchodzi plastik, szkło, papier i bio; przed rokiem 2020 wchodziły tylko plastik, szkło, papier. 

Mimo tego, że CZG poddaje recyklingowi R3, że odpad bio powinien być użytkowy, to jednak 

komponent jest nie do użytku, więc Urząd Wojewódzki nie zalicza nam go w ogóle do tego 

wskaźnika i to jest jeden z głównych powodów. 

 

Dyskusja w temacie CZG-12.  

 

Radny Mateusz Obielak zapytał – kto był przedstawicielem w CZG-12 z ramienia naszej gminy 

w poprzedniej kadencji? Ilu mieszkańców naszej gminy jest nie zgłoszonych do ogólnej puli 

deklaracyjnej odnośnie śmieci? 

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poinformował, że burmistrz i wiceburmistrz.  

- ok. 2.500. 

 

Dyskusja w temacie gospodarki odpadami, kwestii bio, kompostownika.  

Głos zabrali: Radny Mateusz Obielak, Radny Łukasz Lewandowski, Radny Tomasz Pluciński, 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski, Prezes PUKu Piotr Szymkiewicz. 

 

Prezes PUKu Piotr Szymkiewicz poinformował, że CZG-12 jest spółką samorządową. 

Kompostownia to duża inwestycja i potężne koszty. Należy poczekać co będzie w CZG-12 

odnośnie zagospodarowania bio odpadów. Odniósł się do tematu gospodarowania odpadami. 

Poinformował, że płacimy 480 zł za tonę za zagospodarowanie na składowisku. Najdroższe są 

opony – 800 zł/ tona. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że analiza stanu gospodarki 

odpadami za rok 2023 została przyjęta przez komisje. Stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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6. Informacja z realizacji inwestycji w Gminie Dębno w 2024 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja jest  

w umieszczona w materiałach w systemie informatycznym eSesja. Materiał został przygotowany 

przez Wydział Realizacji Inwestycji (RI).  

 

Radny Mirosław Napieracz zapytał – na jakim etapie jest PT dot. łącznika Demokracji-Tartaczna 

oraz czy termin ukończenia prac do końca lipca będzie zachowany odnośnie ul. Salezjańskiej. 

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj odniósł się do kwestii łącznika – dzisiaj zostało 

podpisane zapytanie i zostało wysłane do potencjalnych projektantów. Odnośnie przebudowy ul. 

Salezjańskiej to parę dni temu wpłynął wniosek od wykonawcy o prolongatę terminu realizacji 

zadania do końca sierpnia br.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o kary w sytuacji prolongaty terminu. 

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że na razie wykonawca złożył wniosek 

o prolongatę terminu m.in. przez warunki pogodowe, brak możliwości dochowania reżimów 

technologicznych ze względu na niską temperaturę i znaczne opady. Wniosek jest aktualnie 

analizowany i czy będą naliczone kary umowne zależy od rozpatrzenia wniosku i udzielonej 

odpowiedzi.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poruszył kwestię niezagospodarowanego kawałka terenu obok 

Biedronki i poprosił o połączenie go z chodnikiem.   

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że ten kawałek będzie zrobiony  

z uzgodnieniu z przedstawicielami GDDKiA; ciąg pieszy będzie połączony z chodnikiem wzdłuż 

pasa drogi. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poruszył temat placów zabaw oraz sprawę projektu zagospodarowana 

cypla, skateparku oraz Jana Pawła – poprosił o przesłanie projektu na maila.  

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że dokumentacje projektowe są dość 

obszerne. Odnośnie Jana Pawła i zagospodarowana cypla to dokumentacje są gotowe i można je 

przekazać, natomiast skatepark to świeża sprawa, została zmieniona lokalizacja – nie mam co 

przekazać. Pierwotnie skatepark miał znajdować się przy Szkole Podstawowej nr 1 w miejscu tego, 

który był wcześniej. Po głębszej analizie zapadła decyzja, żeby on był na końcu ulicy Spacerowej 

między placem zabaw, wybiegiem dla psów.  

 

Radna Angelika Obielak zapytała o przebudowę skrzyżowania ul. Kostrzyńskiej - Włościańskiej 

– na jakim jest etapie budowa drugiego ronda.  

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że obecnie pracownia projektowa, która 

przygotowuje na nasze zlecenia program funkcjonalno-użytkowy jest na finiszu tych prac, szykują 

też specyfikację warunków zamówienia. Do 11 lipca powinien być ogłoszony przetarg w formule 
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zaprojektuj i wybuduj. Na razie wygląda to tak, że będą udzielone promesy przez Bank 

Gospodarstwa Krajowego i musimy się zmieścić do tego 11 lipca z ogłoszeniem przetargu i te 

zadanie pierwotnie było przewidziane do zakończenia na koniec przyszłego roku. Obecny etap nie 

pozwala stwierdzić ze 100% pewnością, że to się uda. Zadanie jest dość skomplikowane.  

 

Radna Angelika Obielak zapytała o ul. Siewną – czy była w takim złym stanie, że trzeba było ją 

odremontować? 

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że za remont tego kawałka był 

odpowiedzialny Wydział GPiK. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał o kwestię drugiego ronda i terminu 11 

lipca.  

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że musi być wszczęte postępowanie  

w formule zaprojektuj i wybuduj do 11 lipca, jeżeli nie, to promesa wygasa.  

 

Radny Mateusz Obielak zapytał o temat przebudowy drogi w Sarbinowie.  

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że jest to zadnie zakończone, było to ok. 

480 metrów bieżących i nawierzchnia jest z kostki betonowej. Była wymieniona sieć 

teletechniczna, wodociągowa i na pewnym odcinku została wykonana kanalizacja deszczowa.  

Sarbinowo nie posiada kanalizacji sanitarnej. Na dzień dzisiejszy dokumentacja powstaje. Zadanie 

jest duże i obszerne kosztowo zadanie i będzie musiało odbywać się przy wsparciu finansowania 

zewnętrznego z podziałem na etapy. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Sarbinowie będzie 

kosztować ok. 12.000.000 zł.  

 

Radny Tomasz Pluciński zapytał o kwestię lokalizacji skateparku, aby poddać jeszcze temat pod 

dyskusję.  

  

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że dyskusja jest możliwa. Zmiana 

lokalizacji wynika z tego, że jest przewidziany skatepark konstrukcji żelbetowej, a na terenie przy 

SP1 uzbrojenie sieci jest gęste. Na ul. Spacerowej jest plac zabaw, siłownia, jest bliska jeziora – 

jest to miejsce adekwatne do tego, aby powstał tam kolejny element dla dzieci.  

 

Radny Tomasz Pluciński zapytał o remont i przebudowę ul. Akacjowej. 

 

Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że to co było realizowane w ostatnich 

miesiącach jest zakończone, pozostała kwestia przełożenia chodnika na pewnym odcinku, 

ponieważ chodnik został uszkodzony.  

 

Radna Angelika Obielak poruszyła temat miasteczka rowerowego i możliwości postawienia 

ogrodzenia przy rzeczce.  
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Kierownik Wydziału RI Marek Potyraj poinformował, że pierwotnie ogrodzenie nie było 

przewidziane. Wykonawca otrzymał takie zapytanie, aby je wycenić. 

 

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że informacja z realizacji 

inwestycji w Gminie Dębno w 2024 roku została przyjęta przez komisje. Stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Raport o stanie Gminy Dębno za rok 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że Raport o stanie Gminy 

Dębno za 2023 rok jest w materiałach na eSesji. Zapytał – czy są pytania. 

Raport o stanie Gminy Dębno za 2023 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Sekretarz Gminy Mirosław Turów poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

burmistrz co roku przedstawia w terminie do 31 maja raport o stanie gminy za rok poprzedni. 

Obowiązek został spełniony. W raporcie zostały zaprezentowane wszystkie dziedziny, które 

powinny być zawarte w tym raporcie. Jest to zgodne z uchwałą Rady Miejskiej z 28 lutego 2019 

roku. Raport obejmuje działania poprzedniego burmistrza.  

 

Pytań nie było.  

Przewodniczący zarządził 15 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 14:05-14:20) 

 

7 a) opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Dębna wotum zaufania.   

 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum 

zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (2) 

Mateusz Obielak, Marcin Pech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 



10 
 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego  

i sprawozdaniami rocznymi z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury, 

sprawozdanie finansowe Gminy Dębno za 2023 rok oraz uchwała Nr 50.27.4.2024 składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie 

wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją 

o stanie mienia jest „na tabletach” i jest w materiałach na eSesji. Poprosił Panią Skarbnik  

o przedstawienie sprawozdań.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dębna za 2023 rok stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

Sprawozdanie finansowe Gminy Dębno za 2023 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała Nr 50.27.4.2024 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia (opinia pozytywna) stanowi załącznik nr 16 

do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła najważniejsze informacje w formie prezentacji.  

Prezentacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Poinformowała, że odbyło się już posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym podły pytania dot. 

m. in. subwencji i dotacji na niepubliczne placówki oświatowe, kosztu dowozu do Barlinka. 

 

Kierownik Wydziału OKiS Ewa Świderska odniosła się do poruszonych pytań na Komisji 

Rewizyjne - koszt dojazdu uczniów do Barlinka, to nie jest tylko Barlinek, zawozimy również 

uczniów do Myśliborza i do przedszkola specjalnego w Dębnie. Koszt miesięcy jest w wysokości 

112.629 zł. Jest to transport specjalistyczny.  Odnośnie przewozów szkolonych - jest to kwota  

w wysokości 109.047,08 zł. Na dzieci z Ukrainy z Funduszu Pomocy Ukrainie częściowo 

refundowane są koszty przejazdu, w zależności od ilości dzieci.  

 

Radny Tomasz Pluciński poprosił o przekazanie przedstawionej prezentacji przez p. Skarbnik.  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że zostanie przekazana.  

Radny Tomasz Pluciński poruszył kwestię pozycji „pozostałe”. Zapytał, czy można otrzymać 

szersze rozpisanie tej pozycji.  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że pod pozycją „pozostałe” mieści się całe 

bieżące funkcjonowanie budżetu. Są tylko wyciągane najistotniejsze paragrafy.  

Dyskusja pomiędzy Radnym Tomaszem Plucińskim, a p. Skarbnik w temacie zapisów pozycji 

„pozostałe”, aby bardziej szczegółowo przedstawiać oraz w kwestii zarządzania budżetem, 

nadwyżki budżetowej. 
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8 a) opinia do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest  

w materiałach na eSesji. Przejdziemy do głosowania, w celu zaopiniowania przez komisję projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Dębno za 2023 rok. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: opinia do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra podziękowała za zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2023 rok. 

 

8b) opinia do projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2023 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest  

w materiałach na eSesji i odczytał projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: opinia do projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

PRZECIW (2) 
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Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP wydała pozytywną opinię w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2023, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła częściowo projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Radny Mateusz Obielak poprosił o nieomawianie szczegółowo projektu uchwały, ponieważ 

każdy miał możliwość zapoznania się z dokumentem. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił o zadanie pytań do projektu uchwały.  

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024; zmiany w planie dochodów 

i wydatków budżetu na 2024 rok – uzasadnienie: 

1) W związku z publikacją wyjaśnienia Ministerstwa Finansów w sprawie sposobu ujmowania 

dochodów z tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego dokonuje się przeniesienia planu wpływów  

z tego źródła w wysokości 320.000,00 zł z klasyfikacji 756.75618.0490 do klasyfikacji 

600.60016.0620. Jest to zmiana porządkująca i nie wpływu na wielkość budżetu. 

2) Wyprowadza się z planu dochodów budżetu kwotę /-/252.249,00 zł zaplanowaną z tytułu 

środków z RFRD na realizację zadania "Remont ul. Siewnej w Dębnie" (600.60016.2700) 

ponieważ wpłynęły one na rachunek gminy w grudniu 2023 i w roku bieżącym stanowią przychody 

a nie dochody budżetu. W zawiązku z tym w załączniku nr 3 do projektu uchwały zwiększono plan 

przychodów w § 905 Przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów  

i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach o kwotę /+/252.248,40 zł jako źródło finansowania zadania 

GPiK/12/B Remont ul. Siewnej w Dębnie. Różnicę 0,60 zł pokryto wolnymi środkami (§ 950). 

3) Wyprowadza się z planu dochodów budżetu kwotę /-/640.000,00 zł zaplanowaną z tytułu 

środków z FOGR Województwo Zachodniopomorskie na "Przebudowę drogi w Suchlicy" 

(600.60016.6300) ponieważ w dniu 16.04.2024r. gmina otrzymała informację o nie objęciu tej 

inwestycji dofinansowaniem w roku 2024. Jednocześnie zmniejszono plan wydatków budżetu o 

kwotę /-/640.000,00 zł (600.60016.6050) na realizację zadania GPiK/05.52/i Przebudowa drogi 

gminnej śródpolnej na działce nr 115 i 104/7 w Suchlicy. 

4) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska 

wprowadza się do planu dochodów budżetu kwotę /+/14.433,00 zł (700.70007.0970), która 

stanowi wypłatę odszkodowania za szkody wynikłe w pożarze budynku w Sarbinowie. Środki te 
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przeznacza się na remont dachu tego budynku zwiększając plan wydatków remontów zasobów 

komunalnych o kwotę /+/14.433,00 (700.70007.4270). 

5) Na wniosek Kierownika Wydz. Administracyjno - Prawnego wprowadza się do planu dochodów 

budżetu kwotę /+/15.000,00 zł (750.75023.0970), która stanowi zwrot dokonany przez Bibliotekę 

Publiczną opłat za energię elektryczną oraz gaz, które poniósł Urząd Miejski przed zmianą umowy 

z dostawcami mediów w willi przy ul. Mickiewicza. Środki te w wysokości /+/15.000,00 zł 

przeznacza się jednocześnie na zwiększenie planu wydatków Urzędu na energię (750.75023.4260) 

ponieważ opłaty za willę nie były przewidywane. 

6) Na wniosek Kierownika Wydziału Realizacji Inwestycji wprowadza się do planu dochodów 

kwotę /+/215.640,00 zł z tytułu wpłaty do budżetu środków finansowych z niewykorzystanych  

w terminie wydatków inwestycyjnych, które nie wygasły z upływem roku budżetowego 2023 

(758.75814.6680) oraz jednocześnie wprowadza się do planu wydatków /+/215.640,00 zł na dalsze 

finansowanie zaciągniętych wcześniej zobowiązań dotyczących następujących zadań: 

- RI/05.05/i Przebudowa ulicy Jana Pawła II w Dębnie (600.60016.6050) 68.655,00 zł 

- RI/05.34/i Budowa ulicy Salezjańskiej wraz z rewitalizacją zdegradowanych obszarów miejskich 

w Dębnie (600.60016.6050) 99.015,00 zł 

- RI/05.48/i Przebudowa skrzyżowania ulic: Kostrzyńskiej, Włościańskiej, Dargomyskiej  

i Poziomkowej w Dębnie (600.60016.6050) 47.970,00 zł. 

7) Wprowadza się do budżetu gminy Dębno realizację projektu pn. „Edukacja równych szans  

w Gminie Dębno”, Działanie: 6.9 Edukacja ogólna Fundusze Europejskie dla Pomorza 

Zachodniego 2021-2027. Zadanie będzie realizowane w latach 2024-2025. Kwota dofinansowania 

jakie otrzyma gmina Dębno wynosi łącznie 748.390,76 zł w tym w roku 2024 przewidujemy 

/+/463.515,61 zł (801.80101.2057 – 437.744,14 zł UE oraz 801.80101.2059 – 25.771,47 zł BP). 

Wkład własny Gminy Dębno w kwocie 192 984,00 zł, który stanowi minimum to 10,04 % 

wydatków kwalifikowalnych. Środki stanowią wkład niepieniężny i jest to koszt wykorzystania sal 

lekcyjnych w których będą prowadzone zajęcia. Środki te zostaną przeznaczone w roku 2024 na 

wydatki związane z zakupem wyposażenia do sal lekcyjnych w kwocie /+/295.101,00 zł 

(801.80101.421), na wynagrodzenia i pochodne nauczycieli prowadzących dodatkowe zajęcia 

/+/85.809,17 zł (801.80101 par.479, 411, 412, 471) oraz koszty personelu wraz z pochodnymi 

/+/82.605,44 zł (801.80101 par.401, 411, 412). Zadanie otrzymało nr PiR/UE.02/B. 

8) Na wniosek Inspektora ds. Inicjatyw Gospodarczych wprowadza się do budżetu gminy zadanie 

CWB/05/B Realizacja programu "Ciepłe mieszkanie" finansowane ze środków Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, które realizowane będzie w latach 2024-

2025. W związku z tym zwiększa się plan dochodów budżetu 2024 roku o kwotę /+/775.000,00 zł 

(900.90005.6280) oraz jednocześnie przeznacza się /+/775.000,00 zł po stronie wydatków budżetu 

2024 roku na wypłatę dofinansowania dotacje do wymiany kopciuchów i poprawę efektywności 

energetycznej mieszkańcom gminy (900.90005.6230). 

9) Zgodnie z pismem Ministra Finansów znak ST3.4750.2.2024 wprowadza się do planu 

dochodów budżetu kwotę /+/3.108.345,00 zł z tytułu przyznania gminie środków na część 

oświatową subwencji ogólnej (758.75801.2920) oraz kwotę /+/1.163.902,00 zł z tytułu przyznania 

gminie środków na część rozwojową subwencji ogólnej (758.75806.2920). 

10) Na wniosek Rady Sołeckiej sołectwa Bogusław dokonuje się zmiany w planie finansowym 

sołectwa polegającej na przeniesieniu kwoty /-/2.200,00 zł z działań w pożytku publicznym na 

rzecz kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji (921.92195.2820) do działalności w zakresie 

kultury fizycznej i sportu /+/2.200,00 zł (926.92695.2820). 

11) Wprowadza się do planu wydatków kwotę /+/382.812,63 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadań określonych w programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

programie przeciwdziałania narkomanii. Wynika ona z rozliczenia roku 2023 (niewykonane 
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wydatki oraz ponadplanowe dochody z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu). Zgodnie 

z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi środki niewykorzystane 

na realizację programów w latach poprzednich należy ponownie przeznaczyć na wydatki celowe 

w roku budżetowym (851.85153, 851.85154). W związku z tym konieczne jest zabezpieczenie 

powyższej kwoty w celu realizacji zadania w roku 2024. 

Jako źródło finansowania wskazuje się przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi  

w odrębnych ustawach (§ 905) w kwocie /+/382.812,63 zł. 

12) Na wniosek Kierownika Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu zwiększa się plan wydatków na 

realizację zadania ŻG/03.19/i Rozbudowa Żłobka Gminnego w Dębnie MALUCH+ 

(855.85516.6050) o kwotę /+/11.778,48 zł, która wynika z rozliczenia otrzymanych w roku 2023 

a niewykorzystanych środków z KPO i BP (11.362,37 zł) oraz proporcjonalny do nich wkład 

własny gminy (416,11 zł). Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się zwiększenie planu 

przychodów z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach (§ 905)  

w kwocie /+/11.362,37 zł oraz wolne środki (z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi  

w odrębnych ustawach (§ 950) w kwocie /+/416,11 zł. 

13) W związku z wejściem w życie Rozporządzenia MEN dotyczącego nowych stawek 

wynagrodzenia nauczycieli w 2024 z mocą od 1 stycznia 2024 oraz znaczącego wzrostu odpisu na 

ZFŚS nauczycieli (z 3.028,21 zł w 2023r. do 5.176,02 zł w 2024r.) dokonuje się korekty 

zwiększającej planu wydatków na płace i pochodne oraz odpisu na zakładowy fundusz świadczeń 

socjalnych w placówkach oświatowych o kwotę /+/7.119.140,00 zł w następujący sposób:  

- Przedszkole Nr 1 846 230,00 

- Przedszkole Nr 2 478 480,00 

- Szkoła Podstawowa Nr 1 1 243 670,00 

- Szkoła Podstawowa Nr 2 1 083 730,00 

- Szkoła Podstawowa Nr 3 1 596 880,00 

- Szkoła Podstawowa w Cychrach 442 000,00 

- Szkoła Podstawowa w Różańsku 217 230,00 

- Szkoła Podstawowa w Sarbinowie 548 050,00 

- Szkoła Podstawowa w Smolnicy 649 910,00 

- Żłobek Gminny w Dębnie 12.960,00 

Szczegółowy podział według klasyfikacji budżetowej powyższych kwot przedstawia załącznik nr 

2 do projektu uchwały. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu dochodów z tytułu przyznania gminie 

dodatkowych środków na część oświatową subwencji ogólnej /+/3.108.345,00 zł, kwotę 

/+/1.163.902,00 zł z tytułu przyznania gminie środków na część rozwojową subwencji ogólnej, 

przychody z tytułu wolnych środków (§ 950) /+/426.112,71 zł oraz przychody z tytułu nadwyżki 

z lat ubiegłych (§ 957) /+/2.420.780,29 zł. 

14) W związku ze wzrostem ustawowego odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych na 

pracownika (wzrost o 500 zł) zwiększa się plan wydatków na ZFŚS Urzędu Miejskiego w Dębnie 

o kwotę /+/42.802,24 zł (750.75023.4440). Przeciętne zatrudnienie w Urzędzie w roku wynosi 

82,03 etatu. Odpisu dokonuje się także na 6 osób niepełnosprawnych oraz 53,75 emerytów. 



15 
 

Od 1 stycznia 2024 r. w pełni odmrożono odpisy na ZFŚS. W ciągu ostatnich lat kwoty podstawy 

były wyliczane nie na podstawie przeciętnego wynagrodzenia, ale na podstawie wysokości 

wynagrodzenia wskazanego w ustawach okołobudżetowych, które mroziły jego wysokość. Po raz 

pierwszy od 2012 r., odpis na ZFŚS w 2024 r. wzrósł zgodnie z przepisami ustawowymi. Jako 

źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych 

(§ 957) /+/42.802,24 zł. 

15) Na wniosek Kierownika Dziennego Domu SENIOR+ w Dębnie zwiększa się plan wydatków 

jednostki o kwotę /+/103.200,00 zł (852.85203 par. 401, 417, 421, 430) z przeznaczeniem na 

uzupełnienie wkładu własnego w wysokości 50% do realizowanego projektu w ramach Programu 

Wieloletniego „Senior+”. Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów 

z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/103.200,00 zł. 

16) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska 

zwiększa się plan wydatków o kwotę /+/161.000,00 zł w zadaniu GNiOŚ/08/B Gospodarka 

mieszkaniowa z przeznaczeniem na wykonanie niezbędnych remontów i napraw lokali 

przeznaczonych do zasiedlenia /+/160.000,00 zł (700.70007.4270) oraz na zwiększenie 

wynagrodzenia Społecznej Komisji Mieszkaniowej /+/1.000,00 zł (700.70007.3030). Jako źródło 

finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych  

(§ 957) /+/161.000,00 zł. 

17) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska 

zwiększa się plan wydatków o kwotę /+/12.500,00 zł w zadaniu GNiOŚ/02/B Utrzymanie urządzeń 

wodno – melioracyjnych z przeznaczeniem na usunięcie awarii na odcinku rurociągu przez drogę 

w ul. Pługowej (010.01008.4270). Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu 

przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/12.500,00 zł. 

18) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan 

wydatków o kwotę /+/1.000.000,00 zł w zadaniu GPiK/07/B Administracja i utrzymanie dróg  

z przeznaczeniem na remonty z masy mineralno – bitumicznej (nakładki bitumiczne z warstwy 

ścieralnej gr. 5 cm i warstwa wyrównawcza 50 km/m2) na ulicach gminnych miasta Dębno. 

Przewidywana planowanych do remontu nawierzchni to 6 550 m2 (600.60016.4270). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/1.000.000,00 zł.  

19) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan 

wydatków o kwotę /+/200.000,00 zł w zadaniu GPiK/02/B Utrzymanie i konserwacja terenów 

zielonych w mieście (900.90004.4300). Park zostanie przekazany w całoroczne utrzymanie dla 

PUK Sp. z o.o. Dębno. Poprawi to estetykę roślinności poprzez cięcia sanitarne i formujące. 

Wyreguluje terminy nawożenia i nasadzeń jednorocznych. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/200.000,00 zł. 

20) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan 

wydatków o kwotę /+/135.000,00 zł w zadaniu GPiK/01/B Oczyszczanie miasta i gminy 

(900.90003.4300). Wzrost kosztów w zadaniu wynika ze zwiększenia ilości dróg do całorocznego 

utrzymania oraz wzrostu cen. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/135.000,00 zł. 

21) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan 

wydatków o kwotę /+/40.000,00 zł w zadaniu GPiK/03/B Utrzymanie i zakupy elementów małej 

architektury (900.90095.4270). Środki zostaną przeznaczone na wykonanie ogrodzenia placu 

zabaw przy ul. Chrobrego, utwardzenie dojścia, remont ogrodzenia placu zabaw na ul. Akacjowej. 
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Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/40.000,00 zł. 

22) Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan 

wydatków o kwotę /+/100.000,00 zł w zadaniu GPiK/05/B Plany zagospodarowania 

przestrzennego oraz administracja architektoniczno-budowlana (710.71004.4300). Zlecenie planu 

ogólnego gminy Dębno jest ustawowym obowiązkiem gmin, na chwilę obecną po wykonaniu 

rozpoznania cenowego poza ustawą ustalono konieczność zwiększenia środków w celu ogłoszenia 

zamówienia publicznego w ramach ustawy Prawo zamówień publicznych w trybie podstawowym. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/100.000,00 zł. 

23) Zwiększa się plan wydatków w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Dębnie o kwotę /+/16.500,00 zł 

z przeznaczeniem na wykonanie prac na boisku sportowym w Dargomyślu (926.92601.4300). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/16.500,00 zł. 

24) Zwiększa się plan wydatków w Ośrodku Pomocy Społecznej w Dębnie o kwotę /+/500.000,00 

zł z przeznaczeniem na zapewnienie mieszkańcom gminy pobytu w domach pomocy społecznej 

(852.85202.4330). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/500.000,00 zł. 

25) Zwiększa się plan wydatków w Ośrodku Pomocy Społecznej w Dębnie o kwotę /+/15.000,00 

zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatków mieszkaniowych (852.85215.3110). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/15.000,00 zł. 

26) Na wniosek Kierownika Wydz. Realizacji Inwestycji zwiększa się plan wydatków o kwotę 

/+/400.000,00 zł poprzez wprowadzenie zadania RI/04.07/i Budowa kanalizacji i wodociągu  

w rejonie ul. Nizinnej, Bolesława Śmiałego i Daszyńskiego (900.90001.6050). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/400.000,00 zł. 

27) Na wniosek Kierownika Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu wyprowadza się z planu wydatków 

zadania OKiS/01/B Prowadzenie i utrzymanie świetlic wiejskich na terenie gminy Dębno kwotę 

/+/21.000,00 zł z przeznaczeniem na remonty świetlic wiejskich w Ostrowcu i Warnicach 

(921.92109.4270) oraz kwotę /+/20.000,00 zł z przeznaczeniem na zakupy do bieżącego 

utrzymania świetlic, między innymi środki czystości (921.92109.4210)  

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/41.000,00 zł. 

28) Na wniosek Kierownika Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu zwiększa się plan wydatków na 

remonty w placówkach oświatowych o kwotę /+/123.000,00 zł (801.80195.4270). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/123.000,00 zł. 

29) Na wniosek Komendanta Komisariatu Policji w Dębnie zwiększa się plan wydatków na 

dofinansowanie zakupu oznakowanego pojazdu służbowego o dodatkową kwotę /+/10.000,00 zł 

(754.75404.6170). Pełny koszt zakupu pojazdu wynosi 220.000 zł. Z Programu Modernizacji 

Policji przyznano 50% wartości tj. 110.000,00 zł a gmina Dębno ma zabezpieczone środki  

w budżecie 100.000 zł. Stąd wniosek o zabezpieczenie dodatkowych 10.000 zł. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/10.000,00 zł. 

30) Na wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu wprowadza 

się do planu wydatków kwotę /+/50.000,00 zł z przeznaczeniem na dokończenie prac remontowych 
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pomieszczenia służącego jako rezerwowe Stanowisko Kierowania Komendanta Powiatowego. 

Środki zostaną przekazane poprzez Fundusz Wsparcia PSP (754.75410.6170). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/50.000,00 zł. 

31) Zwiększa się plan wydatków budżetu z tytułu dotacji podmiotowej z budżetu dla samorządowej 

instytucji kultury tj. Dębnowskiego Ośrodka Kultury o kwotę /+/300.000,00 zł (921.92109.2480). 

Zgodnie z wnioskiem Dyrektora DOK środki zostaną przeznaczone na kompleksowy remont 

instalacji hydraulicznej w ośrodku (200.000 zł) oraz na sfinansowanie zwiększonych kosztów 

organizacji imprez, w tym podczas 50.Ampanel Maratonu (100.000 zł). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/300.000,00 zł. 

32) Na wniosek Kierownika Wydz. Administracyjno – Prawnego wprowadza się do planu 

wydatków inwestycyjnych zadanie AP/01.02/i Zakup sprzętu komputerowego do Urzędu z kwotą 

/+/200.000,00 zł (750.75023.6060). Zostanie ona przeznaczona na zakup 2 serwerów oraz pamięci 

masowej do serwerów na potrzeby baz danych (macierz) – 8 dysków. Obecny sprzęt traci 

przedłużaną już gwarancję i zapewnia bezpieczeństwa przechowywanych baz. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/200.000,00 zł. 

33) Na wniosek Komendanta Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych zwiększa się o kwotę 

/+/26.000,00 zł plan wydatków na działalność OSP w gminie. Środki te zostaną przeznaczone na 

doposażenie nowego pojazdu OSP w Różańsku w 3 komplety ubrań specjalnych, aparat 

powietrzny, sprzęt do wytwarzania i podawania piany oraz środek pianotwórczy 

(754.75412.4210). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/26.000,00 zł. 

34) Zwiększa się plan wydatków w zadaniu RI/03.19/i Prace restauratorskie i konserwatorskie przy 

arkadach Kościoła Parafialnego Pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Dębnie o kwotę /+/2.805,00 

zł (921.921020.6570). Zgodnie z Regulaminem Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

obowiązkiem Gminy jest udzielenie dotacji na całą wartość zadania, jaka została wskazana we 

wniosku o dofinansowanie, łącznie z wkładem własnym wskazanym we wniosku  

o dofinansowanie. W związku z tym konieczne jest wprowadzenie do planu dodatkowych środków, 

ponieważ obecnie mamy tylko środki z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/2.805,00 zł. 

35) Na wniosek Kierownika Wydz. Planowania i Rozwoju zwiększa się plan wydatków w zadaniu 

PiR/03/B Promocja Miasta i Gminy Dębno o kwotę /+/6.000,00 zł (750.75075.4300) w związku  

z wykonaniem „Mapy Inwestycji”, która nie była przewidywana w planie oraz w zadaniu PiR/01/B 

Przygotowanie i nadzór nad pozyskiwaniem i wydatkowaniem środków pozabudżetowych o kwotę 

/+/15.000,00 zł (750.75095.4300) w związku z potrzebą przygotowywania dokumentacji po 

nadchodzące nabory. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/2.805,00 zł. 

36) W związku z otrzymaniem w grudniu 2023 roku środków z RFRD na realizację zadania 

"Przebudowa drogi w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych na skrzyżowaniu ul. Słowackiego  

i Kościuszki w Dębnie" w roku 2024, kwoty o /-/213,25 zł niższej aniżeli pierwotnie zakładano 

dokonano korekty planu przychodów w § 905 Przychody jednostek samorządu terytorialnego  

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 
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wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach. W celu nie wprowadzania zmian do 

planu wydatków zadania różnicę rozliczono w nadwyżce z lat ubiegłych (§ 957). 

37) Rozchody budżetu zwiększono o /+/1.100.000,00 zł, w tym spłaty rat kapitałowych od 

kredytów zwiększono o 1.100.000,00 zł. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie przychodów i rozchodów w roku budżetowym 

przedstawiono w załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych. W związku z tym, że przypadające do spłaty w roku 2025 raty kapitałowe kredytów 

stanowiły by bardzo duże obciążenie dla budżetu gminy Dębno (przed zmianą 6,6 mln zł) oraz 

ograniczały możliwości inwestycyjne, to korzystając z zapisu w § 15 pkt.1 umowy kredytu Nr 

18/3538 z Bankiem Gospodarstwa Krajowego oraz możliwości finansowych, dokonuje się w roku 

2024 przedterminowej spłaty kapitału w wysokości 1.100.000,00 zł z I, II i części III raty 

przypadającej wg harmonogramu do spłaty w 2025 roku. Wskazana umowa ma w porównaniu  

z pozostałymi kredytami najwyższą marżę, dlatego jego przedterminowa spłata przełoży się 

również pozytywnie na odsetki od długu. 

38) W związku ze stwierdzeniem błędnego odesłania w § 22 ust.1) uchwały nr LXXX/600/2023 

Rady Miejskiej Dębna z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na 

rok 2024 do § 20 zamiast § 21, nadano mu w § 5 niniejszego projektu uchwały następujące 

brzmienie: "1) zaciągania kredytów i pożyczek, o których mowa w § 21, do wysokości kwot w nim 

określonych,". 

 

Radna Angelika Obielak odniosła się do punktu 13 - W związku z wejściem w życie 

Rozporządzenia MEN dotyczącego nowych stawek wynagrodzenia nauczycieli w 2024 z mocą od 

1 stycznia 2024 oraz znaczącego wzrostu odpisu na ZFŚS nauczycieli (z 3.028,21 zł w 2023r. do 

5.176,02 zł w 2024r.) dokonuje się korekty zwiększającej planu wydatków na płace i pochodne 

oraz odpisu na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych w placówkach oświatowych o kwotę 

/+/7.119.140,00 zł w następujący sposób:  

- Przedszkole Nr 1 846 230,00 

- Przedszkole Nr 2 478 480,00 

- Szkoła Podstawowa Nr 1 1 243 670,00 

- Szkoła Podstawowa Nr 2 1 083 730,00 

- Szkoła Podstawowa Nr 3 1 596 880,00 

- Szkoła Podstawowa w Cychrach 442 000,00 

- Szkoła Podstawowa w Różańsku 217 230,00 

- Szkoła Podstawowa w Sarbinowie 548 050,00 

- Szkoła Podstawowa w Smolnicy 649 910,00 

- Żłobek Gminny w Dębnie 12.960,00 

Szczegółowy podział według klasyfikacji budżetowej powyższych kwot przedstawia załącznik nr 

2 do projektu uchwały. Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu dochodów  

z tytułu przyznania gminie dodatkowych środków na część oświatową subwencji ogólnej 

/+/3.108.345,00 zł, kwotę /+/1.163.902,00 zł z tytułu przyznania gminie środków na część 

rozwojową subwencji ogólnej, przychody z tytułu wolnych środków (§ 950) /+/426.112,71 zł oraz 

przychody z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/2.420.780,29 zł. 

Zapytała o punkt 18 - Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej 

zwiększa się plan wydatków o kwotę /+/1.000.000,00 zł w zadaniu GPiK/07/B Administracja  

i utrzymanie dróg z przeznaczeniem na remonty z masy mineralno – bitumicznej (nakładki 

bitumiczne z warstwy ścieralnej gr. 5 cm i warstwa wyrównawcza 50 km/m2) na ulicach gminnych 

miasta Dębno. Przewidywana planowanych do remontu nawierzchni to 6550 m2 (600.60016.4270). 
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Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/1.000.000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poruszył kwestię utrzymania, 

remontu dróg i wniosku Kierownika Wydziału GPiK oraz braku ujęcia tych środków w budżecie 

na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz oraz Radny Tomasz Kulbicki odnieśli się 

również do tematu utrzymania dróg, remontów.  

 

Radna Angelika Obielak odniosła się do punktu 21 - Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki 

Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan wydatków o kwotę /+/40.000,00 zł w zadaniu 

GPiK/03/B Utrzymanie i zakupy elementów małej architektury (900.90095.4270). Środki zostaną 

przeznaczone na wykonanie ogrodzenia placu zabaw przy ul. Chrobrego, utwardzenie dojścia, 

remont ogrodzenia placu zabaw na ul. Akacjowej. Jako źródło finansowania wskazuje się 

zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/40.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał o punkt 19 – Na wniosek 

Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się plan wydatków o kwotę 

/+/200.000,00 zł w zadaniu GPiK/02/B Utrzymanie i konserwacja terenów zielonych w mieście 

(900.90004.4300). Park zostanie przekazany w całoroczne utrzymanie dla PUK Sp. z o.o. Dębno. 

Poprawi to estetykę roślinności poprzez cięcia sanitarne i formujące. Wyreguluje terminy 

nawożenia i nasadzeń jednorocznych. Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu 

przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/200.000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz odniósł się również do wniosku - punktu 19. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał o punkt 20 i 22.  

Punkt 20 - Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się 

plan wydatków o kwotę /+/135.000,00 zł w zadaniu GPiK/01/B Oczyszczanie miasta i gminy 

(900.90003.4300). Wzrost kosztów w zadaniu wynika ze zwiększenia ilości dróg do całorocznego 

utrzymania oraz wzrostu cen. Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu 

przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/135.000,00 zł. 

Punkt 22 - Na wniosek Kierownika Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej zwiększa się 

plan wydatków o kwotę /+/100.000,00 zł w zadaniu GPiK/05/B Plany zagospodarowania 

przestrzennego oraz administracja architektoniczno-budowlana (710.71004.4300). Zlecenie planu 

ogólnego gminy Dębno jest ustawowym obowiązkiem gmin, na chwilę obecną po wykonaniu 

rozpoznania cenowego poza ustawą ustalono konieczność zwiększenia środków w celu ogłoszenia 

zamówienia publicznego w ramach ustawy Prawo zamówień publicznych w trybie podstawowym. 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/100.000,00 zł. 

 

Radny Mateusz Obielak zapytał o punkt 33 i 35.  

Punkt 33 - Na wniosek Komendanta Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych zwiększa się  

o kwotę /+/26.000,00 zł plan wydatków na działalność OSP w gminie. Środki te zostaną 

przeznaczone na doposażenie nowego pojazdu OSP w Różańsku w 3 komplety ubrań specjalnych, 

aparat powietrzny, sprzęt do wytwarzania i podawania piany oraz środek pianotwórczy 
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(754.75412.4210). Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu 

nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/26.000,00 zł. 

Punkt 35 - Na wniosek Kierownika Wydz. Planowania i Rozwoju zwiększa się plan wydatków  

w zadaniu PiR/03/B Promocja Miasta i Gminy Dębno o kwotę /+/6.000,00 zł (750.75075.4300)  

w związku z wykonaniem „Mapy Inwestycji”, która nie była przewidywana w planie oraz  

w zadaniu PiR/01/B Przygotowanie i nadzór nad pozyskiwaniem i wydatkowaniem środków 

pozabudżetowych o kwotę /+/15.000,00 zł (750.75095.4300) w związku z potrzebą 

przygotowywania dokumentacji po nadchodzące nabory. Jako źródło finansowania wskazuje się 

zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/2.805,00 zł. 

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o punkt 30 - Na wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Myśliborzu wprowadza się do planu wydatków kwotę /+/50.000,00 zł  

z przeznaczeniem na dokończenie prac remontowych pomieszczenia służącego jako rezerwowe 

Stanowisko Kierowania Komendanta Powiatowego. Środki zostaną przekazane poprzez Fundusz 

Wsparcia PSP (754.75410.6170). Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu 

przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/50.000,00 zł. 

Zapytał, czy są jeszcze inne wnioski.  

 

Radny Mirosław Napieracz zapytał o punkt 3, 15 i 31. 

Punkt 3 - Wyprowadza się z planu dochodów budżetu kwotę /-/640.000,00 zł zaplanowaną z tytułu 

środków z FOGR Województwo Zachodniopomorskie na "Przebudowę drogi w Suchlicy" 

(600.60016.6300) ponieważ w dniu 16.04.2024r. gmina otrzymała informację o nie objęciu tej 

inwestycji dofinansowaniem w roku 2024. Jednocześnie zmniejszono plan wydatków budżetu  

o kwotę /-/640.000,00 zł (600.60016.6050) na realizację zadania GPiK/05.52/i Przebudowa drogi 

gminnej śródpolnej na działce nr 115 i 104/7 w Suchlicy. 

Punkt 15 - Na wniosek Kierownika Dziennego Domu SENIOR+ w Dębnie zwiększa się plan 

wydatków jednostki o kwotę /+/103.200,00 zł (852.85203 par. 401, 417, 421, 430)  

z przeznaczeniem na uzupełnienie wkładu własnego w wysokości 50% do realizowanego projektu 

w ramach Programu Wieloletniego „Senior+”. Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie 

planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/103.200,00 zł. 

Punkt 31 - Zwiększa się plan wydatków budżetu z tytułu dotacji podmiotowej z budżetu dla 

samorządowej instytucji kultury tj. Dębnowskiego Ośrodka Kultury o kwotę /+/300.000,00 zł 

(921.92109.2480). Zgodnie z wnioskiem Dyrektora DOK środki zostaną przeznaczone na 

kompleksowy remont instalacji hydraulicznej w ośrodku (200.000 zł) oraz na sfinansowanie 

zwiększonych kosztów organizacji imprez, w tym podczas 50.Ampanel Maratonu (100.000 zł). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/300.000,00 zł. 

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o punkt 37 - Rozchody budżetu zwiększono o /+/1.100.000,00 

zł, w tym spłaty rat kapitałowych od kredytów zwiększono o 1.100.000,00 zł. Szczegółowe 

informacje na temat zmian w zakresie przychodów i rozchodów w roku budżetowym 

przedstawiono w załączniku nr 3 do projektu uchwały. Jako źródło finansowania wskazuje się 

zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych. W związku z tym, że 

przypadające do spłaty w roku 2025 raty kapitałowe kredytów stanowiły by bardzo duże obciążenie 

dla budżetu gminy Dębno (przed zmianą 6,6 mln zł) oraz ograniczały możliwości inwestycyjne, to 

korzystając z zapisu w § 15 pkt.1 umowy kredytu Nr 18/3538 z Bankiem Gospodarstwa Krajowego 

oraz możliwości finansowych, dokonuje się w roku 2024 przedterminowej spłaty kapitału  

w wysokości 1.100.000,00 zł z I, II i części III raty przypadającej wg harmonogramu do spłaty  
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w 2025 roku. Wskazana umowa ma w porównaniu z pozostałymi kredytami najwyższą marżę, 

dlatego jego przedterminowa spłata przełoży się również pozytywnie na odsetki od długu. 

Zapytał – czy nie lepiej przeznaczyć tę kwotę na drogi.   

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do kwestii kredytów.  

 

Dyskusja. 

 

Radna Agata Mikołajczak zapytała o punkt 27 - Na wniosek Kierownika Wydz. Oświaty, Kultury 

i Sportu wyprowadza się z planu wydatków zadania OKiS/01/B Prowadzenie i utrzymanie świetlic 

wiejskich na terenie gminy Dębno kwotę /+/21.000,00 zł z przeznaczeniem na remonty świetlic 

wiejskich w Ostrowcu i Warnicach (921.92109.4270) oraz kwotę /+/20.000,00 zł z przeznaczeniem 

na zakupy do bieżącego utrzymania świetlic, między innymi środki czystości (921.92109.4210). 

Jako źródło finansowania wskazuje się zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych (§ 957) /+/41.000,00 zł. 

 

Radna Angelika Obielak zapytała o remont świetlicy w Ostrowcu, co było robione. Poprosiła  

o przekazanie takiej informacji.  

 

Mieszkanka Dębna odniosła się do punktu 37, ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

i tematu spłaty rat kapitałowych.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał o punkt 16 - Na wniosek 

Kierownika Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska zwiększa się plan 

wydatków o kwotę /+/161.000,00 zł w zadaniu GNiOŚ/08/B Gospodarka mieszkaniowa  

z przeznaczeniem na wykonanie niezbędnych remontów i napraw lokali przeznaczonych do 

zasiedlenia /+/160.000,00 zł (700.70007.4270) oraz na zwiększenie wynagrodzenia Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej /+/1.000,00 zł (700.70007.3030). Jako źródło finansowania wskazuje się 

zwiększenie planu przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych (§ 957) /+/161.000,00 zł. 

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do tematu gospodarki mieszkaniowej. 

Na pytania Radnych odpowiadali: Kierownik Wydziału OKiS Ewa Świderska, Skarbnik Gminy 

Iwona Pludra, Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński, Kierownik Wydziału PiR Izabela 

Kubiak-Mazepa, Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski. 

Na pytania mieszkanki odpowiadała Skarbnik Gminy Iwona Pludra. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że został przedłożony przez  

p. Skarbnik dodatkowy wniosek do projektu uchwały o treści: „Na wniosek Rady Sołeckiej Warnic 

wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian w planie finansowym sołectwa: 

- zmniejsza się o kwotę /-/600,00 zł plan wydatków na działania w zakresie ochrony i promocji 

zdrowia w formule pożytku publicznego (851.85195.2820) 

- zwiększa się o kwotę /+/600,00 zł plan wydatków na utrzymanie terenów zielonych 

(900.90004.4210) w celu dokonania zakupu farb i akcesoriów do pomalowania ławek w parku 

wiejskim w Warnicach.” 

Wniosek stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: Wniosek p. Skarbnik - na wniosek Rady Sołeckiej Warnic wnosi się  

o zatwierdzenie następujących zmian w planie finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę  

/-/600,00 zł plan wydatków na działania w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formule pożytku 

publicznego (851.85195.2820) - zwiększa się o kwotę /+/600,00 zł plan wydatków na utrzymanie 

terenów zielonych (900.90004.4210) w celu dokonania zakupu farb i akcesoriów do pomalowania 

ławek w parku wiejskim w Warnicach 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Wniosek został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

z wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2024-2032. 

 

Pytań nie było. 
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Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu 

Gminy Dębno dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji  

z budżetu Gminy Dębno dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na 

prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały. 

 

Radna Małgorzata Wachowiak poprosiła o wyłączenie z głosowania z powodu pełnienia funkcji 

sołtysa.   

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyłączenia z głosowania: 

Małgorzata Wachowiak 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Opinia do projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy de minimis. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik omówiła projektu 

uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra omówiła projekt uchwały. Przedstawiła krótką prezentację, 

pismo Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz wniosek o wprowadzenie zmian  

w projekcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy  

de minimis. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Pismo Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów z dnia 19.06.2024 r. stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu.  
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Wniosek o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości w ramach pomocy de minimis stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Radny Mateusz Obielak poinformował, że projekt uchwały został przekazany do konsultacji do 

Północnej Izby Gospodarczej. Zapytał - czy wpłynęły jakieś wnioski.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że nie ma informacji zwrotnej. 

 

Pytań nie było.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że najpierw będą głosowane 

zmiany. Treść wniosku do przegłosowania: 

1) § 6 pkt.5) otrzymuje brzmienie „5) przedstawienie organowi podatkowemu wszystkich 

zaświadczeń o pomocy de minimi oraz pomocy de minimis w rolnictwie lub rybołówstwie, 

jakie otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy 

otrzymanej w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym 

okresie; 

2) w Załączniku nr 1 pkt.7 wymienionych dokumentów, jakie należy dołączyć do zgłoszenia 

otrzymuje brzmienie „7. Wszystkie zaświadczenia o pomocy de minimis, jakie podatnik 

otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy otrzymanej  

w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym okresie.” 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: Wniosek o wprowadzenie zmian -  1)§ 6 pkt.5) otrzymuje brzmienie „5) 

przedstawienie organowi podatkowemu wszystkich zaświadczeń o pomocy de minimi oraz 

pomocy de minimis w rolnictwie lub rybołówstwie, jakie otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo 

oświadczeń o wielkości tej pomocy otrzymanej w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu 

takiej pomocy w tym okresie; 2) w Załączniku nr 1 pkt.7 wymienionych dokumentów, jakie należy 

dołączyć do zgłoszenia otrzymuje brzmienie „ 7. Wszystkie zaświadczenia o pomocy de minimis, 

jakie podatnik otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy 

otrzymanej w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym okresie.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany. 

 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości  

w ramach pomocy de minimis ze zmianami 

Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział Planowania i Rozwoju (PiR). Wyznacza się do reprezentowania 

Gminy Dębno w Związku Miast Polskich p. Wojciecha Czepułkowskiego Burmistrza Dębna. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast 

Polskich (Burmistrz Dębna p. Wojciech Czepułkowski) 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, 

Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Opinia do projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach 

Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej (GPiK). Wyznacza się 

dodatkowego przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku 

Celowego Gmin CZG-12 w Długoszynie w osobie Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Biaduń-Broda. 

 

Sekretarz Gminy Mirosław Turów poinformował, że z wniosku p. Burmistrza jest prośba  

o zmianę brzmienia § 1 w projekcie uchwały - wyznacza się dodatkowego przedstawiciela do 



27 
 

reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin CZG-12  

w Długoszynie w osobie Katarzyny Kmity, pracownika Urzędu Miejskiego.  

Brzmienie § 8 statutu CZG-12 mówi o tym, że w skład zgromadzenia wchodzi burmistrz, na jego 

wniosek może być wyznaczono osoba do reprezentowania i może to być zastępca lub radny,  

a dodatkowo może to być osoba wskazana przez Radę.   

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poinformował, że pracownik tak do końca nie 

wyraził woli bycia jako przedstawiciel – delegat, ponieważ stwierdził, że nie jest kompetentny do 

podejmowania na Walnym Zgromadzeniu decyzji, czy głosowanie uchwał, czy dalej idących 

decyzji.   

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zarządził 5 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 17:02-17:07) 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że będzie głosowany wniosek 

p. Burmistrza zgłoszony przez p. Sekretarza.  

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: wniosek p. Sekretarza o zmianę zapisu paragrafu 1 - z zapisu: Wyznacza się 

dodatkowego przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku 

Celowego Gmin CZG-12 w Długoszynie w osobie Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Biaduń Broda; 

na zapis: Wyznacza się dodatkowego przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno  

w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin CZG-12 w Długoszynie w osobie Katarzyny Kmity. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

PRZECIW (1) 

Marcin Krzysiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Kulbicki, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno  

w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak 

PRZECIW (1) 

Marcin Krzysiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Tomasz Kulbicki, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na 

podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GNiOŚ. 

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na 

podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

17. Opinia do projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych  

w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GNiOŚ. 

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski omówił projekt uchwały w sprawie scalenia  

i podziału nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy 

Migdałowej w Dębnie. 

 

Pracownik Wydziału GNiOŚ Magdalena Daćko-Dawidowicz przedstawiła prezentację  

i odniosła się do projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych  
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w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie oraz wniosków 3 

mieszkańców. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Dyskusja w temacie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 

m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie, kosztów dla gminy, odszkodowań, wyceny, 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej, protokołów uzgodnień, terminów, wniosków 

mieszkańców.  

Głos zabrali: Radna Angelika Obielak, Radna Agata Mikołajczak, Przewodniczący Komisji 

Krzysztof Lenartowicz, Skarbnik Gminy Iwona Pludra, Radny Mateusz Obielak, Radny Jacek 

Mazurowski, Radny Mirosław Napieracz. 

Na pytania opowiadali pracownik Wydziału GNiOŚ Magdalena Daćko-Dawidowicz, Kierownik 

Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski, Sekretarz Gminy Mirosław Turów.  

 

Radny Mateusz Obielak poprosił o przesunięcie głosowania uchwały na następną komisję, w celu 

zapoznania się szczegółowo z dokumentacją.   

 

Sekretarz Gminy Mirosław Turów poinformował, że w tym momencie nie można zdjąć projektu 

uchwały z porządku posiedzenia. Na wniosek Burmistrza, Rada możne zdjąć w drodze głosowania 

na sesji.  

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poprosił Radnych o przekazywanie swoich uwag 

do projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie, osobiście do wydziału lub na 

maila.  

Radny Jacek Mazurowski poinformował, że na dzień dzisiejszy będzie głosował przeciwko 

projektowi uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że najpierw będą głosowane 

wnioski mieszkańców – dot. załącznika Nr 5 do projektu uchwały.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: wniosek Pani Anny w zakresie zamiany działki 309 na działkę nr 344 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (1) 

Marcin Krzysiak 

PRZECIW (4) 

Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Angelika Obielak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Wniosek został negatywnie zaopiniowany.  

 



30 
 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: Wniosek Pani Anny w zakresie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej 

na poziomie 30% 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (5) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krzysiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Wniosek został negatywnie zaopiniowany.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: Wniosek Pana Andrzeja w zakresie zmniejszenia stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej do wysokości stawki minimalnej ustawowo 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (5) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krzysiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Wniosek został negatywnie zaopiniowany.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: Wniosek Pana Zbigniewa w zakresie zmniejszenia stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej do wysokości 30% 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (5) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krzysiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 



31 
 

 

Wniosek został negatywnie zaopiniowany.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że należy jeszcze przegłosować 

sprostowanie omyłki pisarskiej w uzasadnieniu do projektu uchwały - w czwartym akapicie, zdanie 

drugie jest zapis: 

„W wyniku podziału obszaru o powierzchni 8,3521ha powstają działki z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną o łącznej powierzchni 63531 m2, drogi gminne o łącznej 

powierzchni 12757 m2, tereny sportu i rekreacji o łącznej powierzchni 7192m2 oraz tereny 

infrastruktury o powierzchni 42 m2; 

A powinno być: 

„W wyniku podziału obszaru o powierzchni 8,3524ha powstają działki z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną o łącznej powierzchni 63533 m2, drogi gminne o łącznej 

powierzchni 12757 m2, tereny sportu i rekreacji o łącznej powierzchni 7192m2 oraz tereny 

infrastruktury o powierzchni 42 m2; 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: wniosek o sprostowanie omyłki pisarskiej w uzasadnieniu do projektu uchwały  - 

W czwartym akapicie, zdanie drugie jest zapis: „W wyniku podziału obszaru o powierzchni 

8,3521ha powstają działki z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną o łącznej 

powierzchni 63531 m2, drogi gminne o łącznej powierzchni 12757 m2, tereny sportu i rekreacji  

o łącznej powierzchni 7192m2 oraz tereny infrastruktury o powierzchni 42 m2 ; A powinno być: 

„W wyniku podziału obszaru o powierzchni 8,3524ha powstają działki z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną o łącznej powierzchni 63533 m2, drogi gminne o łącznej 

powierzchni 12757 m2, tereny sportu i rekreacji o łącznej powierzchni 7192m2 oraz tereny 

infrastruktury o powierzchni 42 m2; 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, 

Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany.  

 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości 

położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie ze 

zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 
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ZA (0) 

PRZECIW (5) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Krzysiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Zanonimizowany projekt uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych  

w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie stanowi załącznik 

nr 33 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

18. Opinia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda 

Pileckiego i Harcerskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GPiK. 

 

Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński zgłosił omyłkę pisarską w uzasadnieniu do projektu 

uchwały i poprosił o sprostowanie.  

Z zapisu: - drugi dotyczący działek nr 941/30 i 447/30 obręb 5 miasta Dębno w zakresie możliwości 

dokupienia części nieruchomości w celu zmiany sposobu użytkowania wiaty na budynek 

usługowy; na zapis: - drugi dotyczący działek nr 941/17 i 447/30 obręb 5 miasta Dębno w zakresie 

możliwości dokupienia części nieruchomości w celu zmiany sposobu użytkowania wiaty na 

budynek usługowy. 

 

Radny Mirosław Napieracz odniósł się do kwestii poruszonej w poprzedniej kadencji dot. zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego w Oborzanach i przekazanej informacji, że nie ma 

możliwości do przystąpienia danego planu, ponieważ będzie sporządzony plan ogólny. A teraz 

przystępujemy.  

 

Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński poinformował, żeby przystąpić do realizacji planu 

miejscowego mamy obecnie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy. Te studium ma być zmienione przez plan ogólny. Wniosek w Oborzanach 

dotyczył zmiany studium, a w dzisiejszym przypadku nie ma zmiany studium. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Mazurowski odniósł się do zapisów zawartych  

w uzasadnieniu do projektu uchwały – „Burmistrz postanowił o pozytywnym rozpatrzeniu ww. 

wniosków, biorąc pod uwagę możliwość efektywnego zagospodarowania otoczenia w tym rejonie 

(…)”. 

 

Kierownik Wydziału GPiK Adam Trzciński omówił wnioski, o których mowa w projekcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego i Harcerskiej i odniósł 

do projektu uchwały.  
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W dyskusji głos zabrała Radna Angelika Obielak i zapytała o zapis dot. budynku handlowego. 

 

Dyskusja.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja OiSP: Wniosek Kierownika Wydziału GPiK o sprostowanie omyłki pisarskiej  

w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej - z zapisu: W trakcie obowiązywania ww. planów miejscowych wpłynęły dwa 

wnioski o ich zmianę: - drugi dotyczący działek nr 941/30 i 447/30 obręb 5 miasta Dębno  

w zakresie możliwości dokupienia części nieruchomości w celu zmiany sposobu użytkowania 

wiaty na budynek usługowy; na zapis: - drugi dotyczący działek nr 941/17 i 447/30 obręb 5 miasta 

Dębno w zakresie możliwości dokupienia części nieruchomości w celu zmiany sposobu 

użytkowania wiaty na budynek usługowy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, 

Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała zmianę.  

 

Głosowano w sprawie 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza 

Witolda Pileckiego i Harcerskiej ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (2) 

Marcin Krzysiak, Angelika Obielak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Napieracz, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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19. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy są sprawy różne? czy ktoś chciałby 

zabrać głos.  

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir poinformował, że chciałby zabrać głos w sprawie 

Raportu o stanie gminy. Nie udało mi się wtedy sprawnie uzyskać głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że udzielał głosu, jeżeli chodzi 

o raport. Pan się nie zgłosił. Nie jest czas i miejsce, żeby teraz z powrotem wracać do tego punktu. 

Dwa razy pytałem, czy ktoś chciałby zabrać głos.   

 

Dyskusja mieszkańca Gminy p. Sławomira z Przewodniczącym Komisji w temacie zabrana głosu 

w sprawie Raportu o stanie gminy Dębno. 

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir poinformował, że występuje z tym samym problemem 

co rok temu również został przedstawiony – chodzi o kryzys demograficzny w gminie.  

W poprzednim raporcie była tabelka pokazująca jak się zmniejsza liczba mieszkańców, w tej chwili 

to zostało wycofane. Czy to jest temat trudny i niewygodny, że zostało to tak zrobione? Przez 

ostanie 10 lat, 2 tysiące ludzi opuściło gminę i jest to poważny problem i uważam, że warto, aby 

gmina zajęła się tą tematyką. Gmina głównie zajmuje się budową dróg i kanalizacją, ale jeżeli tak 

dalej pójdzie, to za jakiś czas ten proces będzie postępował, młodzi będą wyjeżdżać, starzy będą 

wymierać i okaże się, że po tych drogach nie ma komu jeździć, ani korzystać z kanalizacji.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się do mieszkańca z zapytaniem – czy 

my mamy na to wpływ? 

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir poinformował, że możemy coś z tym fantem zrobić. To 

zagadnienie gmina powinna przyjąć jako priorytet. Co w tej sprawie gmina zrobiła? 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał – jaki mamy wpływ na dzietność 

w gminie? In vitro przegłosowaliśmy – zrobiliśmy bardzo duży krok.   

 

Dyskusja.  

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir poinformował, że rozwiązaniem tego problemy nie jest 

tylko dzietność. Demografia to nie jest tylko dzietność. Jest wiele innych możliwości.   

 

Sekretarz Gminy Mirosław Turów odniósł do zapytania mieszkańca „co w tej sprawie gmina 

zrobiła” – ten punkt dotyczący demografii, dzietności to nie jest rozstrzygany w raporcie.  

W raporcie ma Pan dane dot. liczby mieszkańców, liczby zgonów, liczby małżeństw itd. Uchwałą 

Rady, Rada wyznaczyła kierunki Burmistrzowi jako konieczne do zaprezentowania raportu. Nie 

było mowy o rozstrzyganiu kwestii demograficznych.  

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir zapytał – co się stało z moim wnioskiem do budżetu  

w tej sprawie, próbowałem namówić gminę, żeby cokolwiek zaczęła robić w tym temacie. 

Dlaczego wniosek nie został przyjęty.   
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Sekretarz Gminy Mirosław Turów poinformował, że tego wniosku nie przyjmował. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się do mieszkańca – na jaką kwotę był 

wniosek i na co. 

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir poinformował, że chyba na kwotę 4.000 zł. Na badania 

naukowe, żeby się zorientować na czym polega ten problem. Aby jakiś student, który opuścił nasze 

liceum i poszedł do wyższej szkoły o profilu humanistycznym napisał pracę licencjacką albo 

magisterską na ten temat – co się dzieje w gminie, że gmina umiera i się zapada, jakie są tego 

przyczyny.    

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do wypowiedzi mieszkańca – jesteśmy krajem rozwijającym 

się i taki jest trend na całym świecie. Poza paroma tu osobami już nic więcej za bardzo nie możemy 

zrobić.  

 

Dyskusja mieszkańca Gminy p. Sławomira z Przewodniczącym Komisji w temacie demografii. 

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir zwrócił się do Radnych Komisji Rozwoju - aby zgłosili 

propozycję rozwiązań zmierzającą do poradzenia sobie ze zjawiskiem niekompetentnych 

urzędników, którzy działają na szkodę mieszkańców np. afera dotyczącą usiłowania zniszczenia 

miasteczka ruchu drogowego na cyplu.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że pieniądze zostały zapisane 

w budżecie. Zgodnej ze sztuką została wykonana ta inwestycja. Zapytał – co ma Pan do zarzucenia 

urzędnikom?   

 

Dyskusja.  

 

Mieszkaniec Gminy Dębno p. Sławomir zwrócił się do Komisji Oświaty – chciałbym złożyć 

wniosek ustny, aby Komisja Oświaty spowodowała wygenerowanie, wytworzenie takiego 

dokumentu o roboczej nazwie „Ocena szkodliwego działania pruskiego modelu edukacji na 

młodzież szkolną w Gminie Dębno w roku szkolnym 2023/2024.   

 

Przewodniczący Komisji OiSP Marcin Krzysiak odniósł się do wypowiedzi mieszkańca.  

Poinformował, że zastanowimy się nad tym.  

 

Dyskusja w kwestii edukacji.   

 

Radny Mirosław Napieracz poruszył 3 kwestie i złożył zapytania na piśmie: 

1. Proszę o przedstawienie planu zajęć OSiRu w okresie wakacyjnym. 

2. Z jakiego powodu z mostu nad jeziorem zniknęły bale drewniane spełniające funkcje ławek 

i kiedy wrócą na most?   

3. Z jakiego powodu Biblioteka Miejska jest zamknięta w soboty? 

Zapytania stanowią załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Radna Angelika Obielak zapytała o ul. Piaseczną i progi zwalniające. Poinformowała, że 

podejdzie do Kierownika Wydziału GPiK w tej sprawie.  
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Radna Agata Mikołajczak poruszyła kwestię drogi z Różańska do Juncewa – droga jest w złym 

stanie, niektóre odcinki są nieprzejezdne. Poruszyła również temat drogi w Dolsku. 

 

Dyskusja Radnej Agaty Mikołajczak z Kierownikiem Wydziału GPiK Adamem Trzcińskim  

w temacie drogi.  

Radna Agata Mikołajczak poinformowałam, że zgłosi się bezpośrednio do Kierownika Wydziału 

GPiK w sprawie dróg.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz: W związku z wyczerpaniem się tematów 

zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

                Marcin Krzysiak  

 

 

   

 
 

Przygotował: Monika Gubała 

 

 

 
Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  

 

 


